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سکانس آخر سی نمای فوتبال ایران

چشم نصف جهان به فینال تبریز
جمعه 25 اردیبهشت فصل چهاردهم لیگ برتر فوتبال به پایان می رسد و قهرمان 
جام طلایی را بالای سر می برد. نفت تهران، تراکتورس��ازی تبریز و سپاهان اصفهان، 
مثلث مدعیان قهرمانی را تشکیل داده اند و جمعه شب مردم یکی از این شهرها، غریو 

شادی سر خواهند داد.
    تراکتورسازی – نفت تهران

دیدار نهایی تیم های تراکتورسازی و نفت تهران این هفته در تبریز برگزار می شود و 

هر یک از دو تیم با پیروزی در این دیدار جام قهرمانی را تصاحب می کنند. کارشناسان 
و مردم شانس تبریزی ها را برای کس��ب پیروزی در این دیدار بیشتر می دانند اما تیم 
کم هوادار اما پرانرژی و جذاب نفت این فصل نشان داده که از رویارویی با هیچ حریفی 

واهمه ندارد و به این راحتی به هیچ تیمی امتیاز نمی دهد.
تراکتورسازی و نفت هر دو 57 امتیاز دارند و پا به پای هم تا روز آخر پیش آمده اند. 
جذابیت این بازی فینال گونه در این است که حتی تراکتورسازی با وجود تفاضل گل 

بسیار بهتر نسبت به نفت به تساوی فکر نمی کند چون اگر بازی 
مساوی شود ممکن است سپاهان گوی سبقت را از هر دو تیم 

برباید و جشن قهرمانی را در اصفهان بگیرد.
    سپاهان – سایپا

س��پاهان تا چند هفته مانده به پایان فصل بین بالا و میان 
جدول در رفت و آمد ب��ود و خیلی ها فک��ر نمی کردند که این 
تیم امسال مدعی قهرمانی باشد. جهش یکباره سپاهان و افول 
استقلال و فولاد باعث شد که حسین فرکی، سرمربی قهرمان 

فصل قبل باز هم تا یک قدمی قهرمانی پیش بیاید.
 س��پاهان برای قهرمانی علاوه بر اینکه باید سایپا را قربانی 
کند، ب��ه نتیجه دی��دار تبریز هم چش��م دارد چ��ون پیروزی 
سپاهان در کنار تساوی نفت و تراکتورسازی حکم به قهرمانی 
اصفهانی ها می دهد. طلایی پوشان اصفهان با 56 امتیاز در یک 

قدمی جام هستند.
    استقلال خوزستان – پیکان

اگر استقلال تهران در بین مدعیان قهرمانی جایی ندارد و در 
فینال لیگ حضور ندارد، هم نام خوزستانی اش این هفته برای 
مرگ و زندگی به دیدار پیکان می رود. اس��تقلال خوزستان و 
پیکان،  هر دو پس از نفت مسجد سلیمان سقوط کرده، در صف 
سقوط هستند و در بازی رو در رو که حکم فینال قعر جدول را 

دارد به دنبال کسب مجوز بقا در لیگ برترند.
استقلال خوزستان با 26 و پیکان با 25 امتیاز به ترتیب در 

رده های 14 و 15 جدول قرار دارند.
    ملوان – نفت مسجد سلیمان

ملوان که در هفته های پایان فصل چندین برد متوالی کسب 
کرد اکنون نسبت به سایر کاندیداهای سقوط حاشیه امن تری 
دارد اما برای ماندن در لیگ باید از س��ه حریف آخرش بگذرد. 
البته تساوی برابر تیم س��قوط کرده نفت مسجد سلیمان هم 
می تواند به بقای ملوان بینجامد اما این کار ش��رط و شروطی 

دارد.
ملوان با 27 امتیاز در جای سیزدهم جدول ایستاده و سایه 
سنگین اس��تقلال خوزس��تان و پیکان را حس می کند. نفت 
مسجد سلیمان هم که از پیش سقوط به لیگ یک را به سوگ 
نشس��ته اس��ت این هفته فقط به اعاده حیثیت می اندیشد و 

می خواهد لیگ برتر را با پیروزی ترک کند.
    پدیده – ذوب آهن

ذوب آهن چند فصل بد را پشت سر گذاشت و تا مرز سقوط 
به لیگ یک و فراموش شدن رفت اما امسال با حمایت مدیران 
باش��گاه از کادر فنی و حفظ آرامش تیم، ذوب آهن کم کم در 
جدول بالا آمد و در فاصله یک هفته مانده به پایان فصل به رتبه 

چهارم رسید.
رش��د ذوب آهن در جدول به قدری سریع و کوبنده بود که 
خیلی از کارشناسان معتقدند اگر لیگ چهار هفته دیگر ادامه 

داشت هیچ بعید نبود که ذوب آهن قهرمان شود!
شاگردان یحیی گل محمدی برای کس��ب سهمیه از لیگ 
برتر – که هدف دوم این تیم بود – فقط باید پدیده را شکست 
دهند و رتبه چهارم خود را حفظ کنند. سرمربی ذوب آهن گفته 
بود که هدف تیمش کسب س��همیه آسیا از طریق قهرمانی در 
جام حذفی بود. پدیده اما هیچ حساسیتی روی این بازی ندارد 
چون شکست یا پیروزی اش تفاوت قابل توجهی در جدول برای 

این تیم ایجاد نمی کند.
    صبا – فولاد

فولاد سال قبل جام قهرمانی لیگ را بالای سر برد و به لیگ 
قهرمانان آسیا راه یافت. اسکوچیچ مربی موفق ملوان در فصل 
قبل راهی اهواز شد تا آنچه حسین فرکی و تیمش کاشته بودند، 
درو کند اما حاصل وصلت فولاد و اس��کوچیچ حذف از آس��یا، 
حذف از جام حذفی و از دس��ت دادن قهرمانی بود. فولاد حالا 
فقط می تواند با پیروزی بر صبا و با امید به شکست ذوب آهن 

سهمیه لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند.
     راه آهن – گسترش فولاد

راه آهن در فصلی که نشیبش خیلی بیشتر از فرازش بود با 
زحمت زیاد توانست خود را به حاشیه امن برساند. در طول فصل 
چند مربی روی نیمکت راه آهن نشستند و حتی ادعا کردند که 
اگر این تیم را در لیگ حفظ نکنن��د حاضرند در هر نقطه ای از 
تهران خود را به دار بیاویزند! خوشبختانه راه آهن تقریبا در لیگ 
ماندگار شده تا جانی گرفته نشود هرچند آن مربی نقشی در این 

ماندگاری نداشته است.
 راه آهن اکنون 28 امتیازی است و برای آن که ماندنش در 

لیگ را قطعی کند به یک امتیاز دیگر نیاز دارد.
گسترش فولاد هم فصل را با بقا در لیگ برتر تمام کرده است 
و تحت هیچ شرایطی به دسته پایین تر سقوط نمی کند. احتمالا 

دیدار دو تیم یکی از کم حاشیه ترین دیدارهای فصل باشد.
تمام هفت دیداری که ذکر شد از ساعت 19:30 جمعه 25 

اردیبهشت آغاز می شوند.

همکار سابق برانکو مامور خرید بازیکنان جدید 
پرسپولیس !

پیمان طالبیان : ب��ا وجود این که هنوز سرنوش��ت مالکیت 
باشگاه پرسپولیس روشن نشده است، اما به نظر می رسد اعضای 
کادر فنی تیم فوتبال پرس��پولیس از هم اکنون به دنبال جذب 
بازیکن برای فصل آینده هستند در صورتی که پیش از این برانکو 
ایوانکوویچ اعلام کرده بود اگر وضعیت مالکیت پرسپولیس روشن 

نشود فصل بعد در تیم فوتبال پرسپولیس باقی نخواهد ماند.
بر اساس اخبار نیمه رسمی گفته می شود، برانکو ایوانکوویچ 
از طریق یکی از مربیان اسبق تیم ملی در تلاش است برای فصل 
آینده برای پرسپولیس بازیکن بگیرد! البته این مساله به توصیه 
شخص برانکو فعلا محرمانه مانده تا بازی های فصل جاری به اتمام 
برسد ولی فرد مذکور به توصیه برانکو مذاکرات خود را با بازیکنان 

مدنظر وی آغاز کرده است.
با بررسی نام بازیکنان پیش��نهادی برانکو به این همکار سابق 
پیش بینی می وی قصد دارد برای سال آینده تیم قدرتمندی را 
تش��کیل دهد و از حالا به دنبال انتخاب بازیکنان برتر لیگ برای 

حضور در پرسپولیس است. 
وی که در جریان ارتباطات گس��ترده این همکار سابق خود 
قرار دارد و از طریق چند نفر از دوستان رسانه ای خود در جریان 
آخرین وضعیت این فرد قرار گرفته طی ی��ک تماس تلفنی از او 
خواست به صورت نامحسوس در پروسه جذب بازیکن برای فصل 
آینده به وی کمک کند تا به این ترتیب مقدمات حضور او در کادر 

فنی فصل آینده فراهم شود. 
شایع شده است، این مربی بیشتر به سراغ بازیکنانی رفته که در 
تیم ملی پایه کشورمان کار کرده و از آنها خواسته تا برای حضور در 
پرسپولیس برای فصل بعد آماده شوند. البته در کنار این مذاکرات 
او با بازیکنان بزرگی چ��ون محمدرضا خلعتبری، س��ید جلال 
حسینی، سید مهدی رحمتی و برخی بازیکنان جوان لیگ برتر 
هم در تماس بوده و پیشنهاد پیوستن به تیم برانکو را به آنها ارائه 
کرده است اما از واکنش این بازیکنان برای حضور در پرسپولیس 
هیچ خبری در دس��ت نیس��ت چون به محض تائید این مطلب 
مشکلات انضباطی برای این نفرات به وجود خواهد آمد لذا مربی 

مذکور به آنها توصیه کرده فعلا این مساله رسانه ای نشود.
نکته جالب توجه اینجاست که این مربی اخیرا مدعی شد بود 
که حاضر نیست به عنوان دستیار در فوتبال ایران کار کند و باید 
فقط سرمربی باشد! اما انگار پیش��نهاد برانکو ایوانکوویچ به وی 
آنقدر وسوسه کننده بوده که او اظهارنظر پیشین خود را فراموش 
کرده است و با قدرت در حال فعالیت است تا بتواند فصل آینده در 

یکی از قدرتمندترین تیم های فوتبال ایران فعالیت کند.
اما در این بین یک مش��کل بزرگ وجود دارد و ممکن اس��ت 
همکار سابق برانکو ایوانکووچ مشکلاتی خاص برای حضور در تیم 
فوتبال پرسپولیس داشته باشد. برخی شایعات حکایت از این دارد 
که این مربی جزو مربیان ممنوع الفعالیت در فوتبال ایران است و 
تا زمانی که مشکل حراستی خود را حل و فصل نکند امکان حضور 

در هیچ تیمی را ندارد.

در انتظار ضعيف ترین استقلال و پرسپوليس تاریخ

تور تفریحی در داربی 80

تصمیم عجیب قلعه نویی در آستانه داربی پایتخت

خسرو حیدری نیمکت نشین می شود، حنیف شاید!
گروه ورزش : در آستانه بازی حساس دو تیم استقلال و 
پرسپولیس منابع خبری از تصمیمات جدید امیر قلعه نویی 
برای این دیدار خبر دادند که خبرساز ترین تصمیم سرمربی 
استقلال نیمکت نشین شدن هافبک ملی پوش استقلال در 

این بازی است.
انتظار می رفت امی��ر قلعه نویی برای به دس��ت آوردن 
پیروزی در این پیکار حساس و سرنوشت ساز از تمام مهره 
های خود بهره گیرد اما شنیده می شود، قلعه نویی بنا دارد 
خس��ور حیدری را در این بازی روی نیمکت قرار دهد تا او 

غایب بزرگ داربی به شمار رود.
خس��رو حیدری که یک��ی از تاثیرگذارتری��ن بازیکنان 
اس��تقلال در س��ال های اخیر بوده، در فص��ل جاری مثل 
همیش��ه نبوده و در بازی های زیادی حضور نداشته است.

حیدری در بازی برابر تراکتورسازی نیز نیمکت نشین شد 
ولی در همان نیمه اول به میدان رفت که به زعم امیر قلعه 
نویی نتوانست عملکرد خوبی داش��ته باشد.نزدیکان قلعه 
نویی خبر می دهند که حیدری در داربی نیز نیمکت نشین 
خواهد بود. اما احتمال می رود بازیکنان شاخص دیگری هم 
از ترکیب اصلی استقلال خارج شوند، در همین رابطه برخی 
گمانه زنی ها حکایت از این دارد که  ممکن است قلعه نویی 
حنیف عمران زاده را نیز همانند ب��ازی قبلی روی نیمکت 
قرار دهد تا بازیکنان جایگزین در ترکیب تیم قرار گیرند اما 
از آنجا که ممکن است اس��تفاده نکردن از این مدافع برای 
استقلالی ها گران تمام ش��ود دور از ذهن نیست که قلعه 
نویی در تصمیم خود تجدیدنظر کند و حنیف را در ترکیب 

اصلی قرار دهد.

در آستانه بازی با پرسپولیس؛

بازیکن الهلال عربستان شش جلسه محروم شد
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال عربستان بازیکن تیم فوتبال الهلال را به خاطر درگیری با داور، 
شش جلسه محروم کرد. دیدار جنجالی النصر و الهلال عربستان درحالی با یک گل به سود النصر خاتمه 
یافت که »سالم الدوساری« بازیکن تیم الهلال با داور اسکاتلندی این مسابقه درگیر شد و حتی ضربه ای 
به این داور وارد کرد. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال عربستان، چند روز بعد از این حرکت، الدوساری 

را به شش جلسه محرومیت از همراهی الهلال محکوم کرد.
با این حال هنوز مشخص نشده که این بازیکن آیا از حضور در بازی با پرسپولیس هم محروم خواهد بود 
یا خیر. پرسپولیس و الهلال روز سه شنبه هفته آینده در مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا در ورزشگاه 

آزادی به مصاف هم خواهند رفت.

پایانی بر شایعات اخیر؛

سوریان در آمریکا کشتی نمی گیرد
طبق دعوت نامه رسمی ارسالی به فدراسیون کشتی ایران، حضور حمید سوریان در مسابقات چند 
جانبه جام کُرپی آمریکا بنا به دعوت رسمی برگزارکنندگان این رقابتها صورت گرفته و مسوولان کشتی 
این کشور در نظر دارند با حضور ستاره کشتی جهان و المپیک به عنوان میهمان ویژه، سطح تبلیغاتی 

مسابقات خود را ارتقا دهند.
سفر احتمالی سوریان به آمریکا که البته هنوز از سوی وی تایید یا تکذیب نشده، در همان ابتدا باعث 
بروز شایعاتی در نحوه انتخاب ملی پوش وزن 59 کیلوگرم برای رقابتهای جهانی 2015 لاس وگاس شد 

که در صورت تحقق، می توانست فرایند انتخابی تیمهای ملی را زیر سوال ببرد.
به همین دلیل یکی از مسوولان فدراسیون کشتی به این شایعات پایان داد و اعلام کرد: “حضور حمید 
سوریان در مس��ابقات جام کُرپی آمریکا به هیچ عنوان ربطی به رقابتهای انتخابی تیم ملی ندارد و قرار 
نیست سوریان در این مسابقات به میدان برود. از سویی دیگر تنها یک کشتی گیر در وزن 59 کیلوگرم 
به آمریکا اعزام می شود که شانس محمد نوربخش در این وزن نسبت به محسن حاجی پور بسیار بیشتر 
است. ضمن اینکه همه چیز مشروط به صدور ویزا از سوی سفارت آمریکا بوده و هیچ اعزامی هنوز قطعی 

نشده است.”

رقابتهای جام جهانی تیراندازی معلولین 

ساره جوانمردی به نشان طلای تپانچه بادی دست یافت
در دومین روز از رقاب��ت های جام جهانی تیراندازی ترکیه، س��اره 
 ،P2 جوانمردی به نشان طلا دست یافت. رقابتهای تپانچه بادی 10 متر
با حضور سه نماینده ایران ساره جوانمردی، عالیه محمودی و سمیرا ارم 
برگزار شد که در مرحله مقدماتی ساره جوانمردی، سمیرا ارم و عالیه 

محمودی به ترتیب به عناوین اول تا سوم دست یافتند.
در فینال مسابقات ساره جوانمردی به نشان طلا دست یافت و عالیه 
محمودی و س��میرا ارم نیز به ترتیب در جایگاههای پنجم و هش��تم 

ایستادند.
رقابتهای دو نماینده دیگر ایران، اکبر عالی پور و معصومه خدابخشی 
در تفنگ بادی ماده SH2 ( R4(،در جریان اس��ت و مهدی زمانی نیز 

امروز مسابقات خود را در تپانچه بادی، ماده P1 آغاز خواهد کرد.
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 برانکو: داربی برای ما از 
فینال جام جهانی مهمتر 

است
س��رمربی تی��م فوتب��ال 
پرسپولیس با بیان اینکه داربی 
جمع��ه از فین��ال جام جهانی 
برای او پرسپولیسی ها مهمتر 
اس��ت، گفت: ما لیونل مسی 
نداریم و بایرن مونیخ نیستیم 
و بزرگتری��ن س��تاره ما خود 

پرسپولیس است.
برانک��و اینوانکوویچ گفت: 
م��ن 11 ش��یر را ب��ه مصاف 
ت��ا  اس��تقلال می فرس��تم 
قلب شان را برای موفقیت تیم 
فدا کنند. متاس��فانه ما مسی 
را نداریم و بایرن هم نیستیم. 
بایرن و رئال مادرید هم مسی 
را ندارن��د. او یک��ی از بهترین 
بازیکنان تاری��خ فوتبال دنیا 
بوده است. ما خوشبین هستیم 
و می دانیم بزرگ ترین ستاره ما 
در پرسپولیس کیست. در واقع 

همان خود پرسپولیس است.
او در پاسخ به این سوال که 
آیا هافبک های پرس��پولیس 
ب��ا  تقاب��ل  در  می توانن��د 
هافبک ه��ای اس��تقلال بهتر 
عمل کنند یا خی��ر گفت: بله 
من هم��ه مس��ائل را می دانم. 
قلب تی��م همیش��ه مهم تر از 
سایر بخش هاست و استقلال 
در این پس��ت بازیکنان خوبی 
دارد. طبیعتا م��ا هم کیفیت 
بالایی داریم و بازیکنانی داریم 
که بتوانند تقابل به مثل کنند. 
وی در مورد همت��ای خود در 
اس��تقلال هم گفت: قبلا هم 
گفته ام قلعه نویی یکی از مفاخر 
استقلال اس��ت؛ مربی ای که 
بارها قهرمان کش��ور ش��ده و 
س��رمربی تیم ملی ایران بوده 
اس��ت. او در کنار پرسپولیس 
بزرگ تری��ن تی��م ای��ران را 
سرمربی گری می کند. من به 

او تبریک می گویم.
در ادامه خبرنگاری پرسید 
که عمق خط دفاع اس��تقلال 
نقطه ضعف این تیم است، آیا 
فکری به حال اس��تفاده از این 
نقطه ضعف کرده اید که برانکو 
پاسخ داد: از شما تشکر می کنم 
که درباره تیم حریف من به من 
اطلاعات می دهی��د اما من در 
پاسخ می خواهم که اسرارم را 
برای خودم نگ��ه دارم. اگر ما 
بلد باشیم از ضعف های حریف 
اس��تفاده کنیم، اوضاع خوب 

خواهد شد.

پرسپولیس – الهلال هم 
رایگان شد

به نقل از س��ایت باش��گاه 
پرسپولیس؛ محمد حسین نژاد 
فلاح ضمن تقدیر از ابوالقاسم 
رمضانی مدیریت یک شرکت 
کاشی پرسپولیس از خریداری 
تمام��ی بلی��ط ه��ای دیدار 
پرس��پولیس و الهلال توسط 
این هوادار و رایگان بودن بلیط 

این بازی خبر داد

اعتراض پیکان به تخلف 
راه آهن

محمود شیعی مدیرعامل 
باش��گاه پی��کان در خصوص 
اعتراض این باشگاه به حضور 
غیرقانون��ی »موتومب��ا« در 
ترکیب تیم پیکان ضمن بیان 
مطلب فوق، گف��ت: پیگیری 
های لازم در ای��ن خصوص را 
انجام دادیم و حتی نشس��تی 
هم با علیرضا اسدی دبیر کل 
فدراس��یون فوتب��ال در این 
خصوص داشتیم و قرار شد به 

این مساله رسیدگی شود.
داد: طب��ق  ادام��ه  وی 
گزارش های رس��یده و تایید 
یکی از مسوولان سازمان لیگ، 
مسئولان باشگاه راه آهن خبر 
داشته اند که نمی تواند از این 
بازیکن اس��تفاده کند، اما در 
بازی با پیکان در هفته بیست 
و نهم لیگ برت��ر، این بازیکن 
را به میدان فرس��تادند. بنده 
حتی با کفاشیان هم جلسه ای 
داشتم و ایش��ان قول دادند به 

این موضوع رسیدگی کنند.

دیگر زمان موفقیت تیم ملی با کی روش است

جهانبخش: به جایزه گاو طلایی افتخار می کنم 
در نهایت اتفاقی که قابل پیش بینی ب��ود افتاد و علیرضا جهانبخش به 
عنوان بهترین بازیکن لیگ هلند انتخاب شد و جایزه گاوطلایی را دریافت 
کرد. مهاجم نایمخن هلند گفت: واقعا به جایزه گاو طلایی افتخار می کنم 
چراکه برای رسیدن به آن زحمت فراوانی کش��یده و تلاش زیادی کردم. 
هیدینگ هم در برنامه اهدای جوایز بهترین بازیکنان حضور داش��ت و با 
هم صحبت کردیم و او نیز برای��م آرزوی موفقیت کرد. ضمن اینکه به من 
گفت بازی هایم را دنبال می کند و جال��ب اینکه هیدینگ خلاصه بازی ها 
و گل هایم را دیده بود و برای من به شخصه افتخار بزرگی بود که سرمربی 

هلند را از نزدیک دیدم و با او صحبت کردم. 
  جهانبخش در مورد آینده اش گفت: من یک سال دیگر با این باشگاه 
قرارداد دارم و عاقلانه این است که باشگاه نمی خواهد بدون دریافت حق 
ترانسفر در پایان مدت قراردادم، از این تیم بروم، به همین دلیل شرایط به 
گونه ای هست که یا خود نایمخن به من پیشنهاد جدیدی خواهد داد و یا 

باید دید که چه پیشنهاداتی در آینده به من خواهد رسید.

پیشنهاد 18 میلیاردی به سیاه جامگان
محمدرضا عباسی مالک باشگاه سیاه جامگان در مورد آینده این باشگاه 
و اینکه برای حضور در لیگ برتر مصمم است گفت: برای رفتن به لیگ برتر 
تردید ندارم. به لحاظ فنی اگر پشتیبانی کنیم در لیگ برتر موفق می شویم. 
تردید من از طرف دوستان است که الان وقتی می بینند همدلی استانی 
نیست مدام می گویند تیم را بفروشید. الان مسوولان استانی انگار نه انگار 
که تیم با این همه تماش��اگر رفته لیگ برتر. من آبراموویچ نیستم و بدون 
حمایت معنوی مسوولان استانی واقعا به مشکل بر می خورم. نمی گویم 
به ما کمک مالی کنند . من می خواهم در سخت افزارها به ما کمک کنند. 

آن هم نه مجانی. 
وی ادامه می دهد: از اس��تان های دیگر با من تماس گرفته اند که 18 
میلیارد تومان به اضافه امتیاز یک تیم لیگ دسته اولی می دهند و امتیاز 
سیاه جامگان را می خرند. من بدون حمایت استانی وسوسه می شوم هر 

چقدرهم به مردم و جوانان فکر کنم.

میثاقیان: مقابل تیم های لیگ برتری بهتر خواهیم بود
س��رمربی مس کرمان گفت: به دلی��ل تجربه ب��الای بازیکنان مس و 
فشردگی کم بازی ها در مرحله پلی آف عملکرد بهتری مقابل تیم های لیگ 

برتری خواهیم داشت.
اکبر میثاقی��ان با بیان این که ب��ازی با تیم های لیگ برتری آس��ان تر 
خواهد بود، اظهار کرد: مهم نیست که با کدام تیم لیگ برتری در پلی آف 
بازی می کنیم؛ چرا که بازیکنانم تجربه بالایی دارند و فشردگی بازی ها به 
اندازه لیگ دسته یک نیست. به همین دلیل به مراتب نسبت به بازی با مس 

رفسنجان عملکرد بهتری خواهیم داشت.

دو جام قهرمانی در تبریز و اصفهان
 به نقل از سایت سازمان لیگ، بهمنی، مدیرروابط عمومی و امور فرهنگی 
سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد: برای مراسم اختتامیه 2 جام نفیس 
نقره به همراه مدال های تیم قهرمان و 2 استیج  برای اهدای جام  قهرمانی 
تهیه شده اس��ت که به اصفهان و تبریز ارسال می ش��ود همچنین 2 گروه 
نیز برای اجرای برنامه های این مراس��م  از جمله مراسم نور افشانی اعزام 

خواهند شد.

آخرین وضعیت مصدومیت شاگردان برانکو
محل اردوی تیم فوتبال پرس��پولیس انتخاب شد. سرخپوشان پس از 
تمرین امروز خود راهی هتل لاله می ش��وند تا برای بازی مقابل استقلال 
اردوی خود را در این هتل برگزار کنند. مای��کل اومانیا مدافع تیم فوتبال 
پرسپولیس که دیروز فیزیوتراپی کرده بود و دقایقی هم در تمرین حاضر 
شده بود هنوز از ناحیه پا کمی احساس درد دارد. هادی نوروزی که در بازی 
مقابل گسترش فولاد تبریز سرش شکست از نظر بدنی مشکلی ندارد اما 

فعلًا نباید به محل شکستگی سر این بازیکن ضربه بخورد.
محسن بنگر مدافع تیم فوتبال پرسپولیس که در بازی این تیم مقابل 
استقلال خوزس��تان از ناحیه پا دچار مصدومیت شد و حتی پایش را گچ 
گرفت این روزها همراه با س��ایر بازیکنان تمرین می کند اما حضورش در 

داربی 50-50 است و نظر نهایی را در اینباره برانکو خواهد داد. 

نوری:در داربی فی البداهه خوشحالی می کنم
محمد نوری کاپیتان پرسپولیس  در مورد داربی 80 گفت: باید در بازی 
داربی با صبر و حوصله کار کرد و کوچکترین اش��تباه ب��ه ضرر هر کدام از 
تیم ها می شود. با درایت می توانیم در این بازی سه امتیاز بگیریم و اصلا 
این بازی بی خاصیت نیس��ت چون هواداران در هر ش��رایطی این بازی را 
دوست دارند و اصلا مهم نیست تیم ها ش��انس قهرمانی یا کسب سهمیه 
داشته باشند. در مورد شادی گل هم فکر نکردم و اگر گل بزنم فی البداهه 

خوشحالی می کنم.

عزیزی: افشاگری می کنم
سرمربی ش��هرداری تبریز با بیان اینکه همه اعضای فدراسیون فوتبال 
قبول دارند که نمی ش��ود لیگ یک را با 20 تیم در یک گروه برگزار کرد، 
گفت: اگر لیگ یک در 2 گروه برگزار ش��ود، آن موقع من بعضی چیزها را 
افشا می کنم. خداداد عزیزی با ابراز تردید نسبت به تصویب طرح 20 تیمی 
شدن لیگ یک، گفت: من اطلاعاتی دارم که نشان می دهد این طرح فعلًا 
در هیئت  رئیسه فدراسیون تصویب نشده است درحالی  که هر برنامه ای در 

فوتبال ما ابتدا باید در هیئت رئیسه تائید شود.
عزیزی خاطرنشان کرد: من به عنوان یک پیشکسوت فوتبال اگر ببینم 
بعد از این همه مدت بیایند لیگ یک را در 2 گروه 20 تیمی برگزار کنند، 
اولین کسی خواهم بود که بعضی مس��ائل را می گویم که خودشان جمع 

کنند بروند.

اعلام دو رای انضباطی پرسپولیس و استقلال
به نقل از سایت رسمی فدراس��یون، دیدار دو تیم پرسپولیس تهران و 
پیکان در هفته بیست و هشتم برگزار شد و از س��وی تماشاگران این تیم 
تخلفاتی مبنی بر شعار غیر اخلاقی نسبت به تیم حریف صورت گرفت. این 

تیم به تذکر کتبی از سوی کمیته انضباطی محکوم شد.
گفتنی است؛ به دلیل پرتاب ترقه از سوی تماشاگران استقلال در دیدار 
تمیشان مقابل صبای قم، این تیم طبق بند یک ماده 79 به 50 میلیون ریال 

جریمه نقدی محکوم شد.

مسعود عباسی : سرمربی استقلال دوست ندارد دوباره 
شاهد اعتراض سکونشینان ورزشگاه آزادی باشد، به همین 
دلیل تمام ابزارهای موجود برای پیروزی در داربی پایتخت 
را برای خود جمع آوری کرده تا شاید با پیروزی در این دیدار 
وداع شیرینی با استقلال داشته باشد، از این رو در اولین اقدام 
در آستانه داربی هشتادم با بازیکنان تیمش اتمام حجت کرد. 
امیر قلعه نویی که این روزها بشدت از سوی منتقدانش تحت 
فشار قرار گرفته و یقین دارد، فصل آینده مربی تیم فوتبال 
اس��تقلال نخواهد بود، مگر اینک��ه اتفاق ن��ادری به وقوع 
بپیوندد، 48 ساعت پیش از بازی سرنوشت ساز روز جمعه 
خطاب به بازیکنانش گفت: »لطفاً کمی غیرت داشته باشید 

و بازی روز جمعه را با پیروزی پشت سر بگذارید!«
س��رمربی آبی ها که اتفاقات روز ش��نبه هفته جاری را 
به دست فراموشی س��پرده بود، بدون اینکه به نارضایتی و 
دلخوری برخی بازیکنان توجه کند و از آنها در آستانه بازی 

با پرسپولیس دلجویی کند، با لحنی تند بازیکنان تیمش را 
تهدید کرد تا به این ترتیب مقدمات پیروزی تیمش در بازی 

روز جمعه را فراهم کند.
امیر قلعه نویی خطاب به بازیکنان تیمش گفت:» بازی داربی 
برای همه ما مهم است. هواداران استقلال فقط منتظر برد شما 
هستند و من هم از این بازی فقط برد می خواهم. پس لطفاً کمی 

با تعصب بازی کنید تا این بازی را با پیروزی تمام کنیم.«
قلعه نویی در بخش دیگری از سخنان خود به بازیکنانش 
گفته است:» چند روز بیشتر به پایان فصل نمانده و از شما 
می خواهم در همین چند روز هم تمام تلاش تان را برای برد 
انجام دهید. اشتباه های بچه گانه نداشته باشید و آن قدر با 
تعصب بازی کنید که بتوانیم فصل را با برد به اتمام برسانیم. 

ما این روزها باید دین خود را به پیراهن آبی ادا کنیم.«
به عقیده کارشناسان و صاحبنظران، برای قلعه نویی پس از 
نرسیدن استقلال به عنوان قهرمانی و کسب سهمیه آسیایی 

پیروزی در داربی اهمیت ویژه ای دارد. از این رو او در آستانه این 
بازی حساس در تمریناتش به بازیکنان خود هشدارهای لازم را 
داد تا آنها به نوعی به کمک وی بیایند، اما فضای متشنج حاکم در 
اردوی استقلال خراب تر از این است که هشدارهای قلعه نویی 
کارساز واقع شود. گفته می شود، پس از خط و نشان قلعه نویی 
برخی بازیکنان استقلال که چند روز پیش مورد خشم وی قرار 
گرفته بودند، به صورت پنهانی اعلام کردند، مشکل این تیم، 
بازیکن و هوادار نیست، مشکل این تیم سرمربی است که نمی 

داند چگونه باید با بازیکن خود رفتار کند!
این زمزمه ها نشان می دهد، دو دستگی در استقلال به 
بدترین وضع خود رسیده، از این رو بعید نیست دوباره شاهد 
جنجالهای خاص در اردوی این تیم پس از بازی روز جمعه 
باشیم؛ چون در شرایط کنونی کمتر بازیکنی دوست دارد 
امیر قلعه نویی در گام نخست در برابر رقیب سنتی اش پیروز 

میدان باشد.

از خط و نشان سرمربی تا زمزمه های اعتراض بازیکنان
قلعه نویی: لطفاً اشتباه های بچگانه مرتکب نشوید!

در انتظار ضعيف ترین استقلال و پرسپوليس تاریخ

تور تفریحی در داربی 80
ش��مارش معکوس براي آغاز داربی هشتاد آغاز شده 
است، دیداري که بي شک مهمترین بازي لیگ به شمار 
مي رود. تقابل دو رقیب سنتي ازجنس آبي و قرمز. داربی 
هشتاد اما حال و هواي دیگري دارد. تاریخ لیگ برترهیچ 
گاه به خاطرندارد که استقلال و پرس��پولیس این گونه 
وتنها براي نتیجه اي که درتاریخ ثبت شود، رخ در در رخ 

هم قرارگرفته باشند. 
بیشتر بازي ها به جهت آنکه درهفته هاي آغازین فصل 
انجام مي شد، در کس��ب موقعیت جدولي دوتیم بسیار 
اثربخش بود، اما داربی هشتاد هرگز این ویژگي را ندارد.

 یک داربی سرد، بي تأثیر که ش��اید نتیجه اش فقط 
مجالي براي تیم برنده ایجاد کند ت��ا مدتي براي رقیب 
س��نتي اش کري بخواند. س��تاره هاي دو تی��م هم آن 
قدرافول ک��رده اند که نمي ش��ود امیدي ب��ه خلق یک 
نمایش فوق العاده داش��ت. دیداري با احتم��ال فراوان 
نظاره گرخواهیم بود که ارزش فني آن چناني هم نخواهد 
داشت. براي این تحلیل دلایل بسیاري هست. به بازیکنان 
دو تیم نگاه کنید. نیازي نیست جاي دوري بروید. ازهمین 
چهارچوپ دروازه ش��روع کنید. دروازه بان پرسپولیس 
کیست و دروازه بان استقلال کیست؟ دو دروازه باني که 
عملکرد فاجعه باري درطول فصل داشته اند. مي گویند، 
استقلال مي خواهد به پرسپولیس رو دست بزند ودروازه 
بان پراشتباهش، محسن فروزان را روي نیمکت بنشاند. 
شاید به لحاظ رواني حربه خوبي باشد، اما مگروحید طالب 
لو درهمه سالهایي که ازاستقلال دوربود، چه نمایش دل 
انگیزي داشت که اکنون انتظار خلق واکنشهایي حیرت 

انگیز را ازاو داشته باشیم؟
داربی هشتاد، روز، روزمهاجمان خواهد بود. البته نه 
آنها که موقعیتها را یکي پس ازدیگري ازدست مي دهند. 
رضا عنایتي، سجاد شهباززاده و امیدعالشاه و حتي هادي 
نوروزي مي توانند باخیال آسوده رخ دررخ دروازه بانهاي 
نا آماده و پراشتباه دو تیم قراربگیرند. شاید به این سبب 
اساسا داربی هشتاد پرگل هم باشد، اما نه آن پرگلي که به 
لحاظ فني داراي امتیازهاي عالي باشد. به سبب وضعیتي 
که دروزاه بانهاي دو تیم با آن روبه رو هس��تند، وضعیت 
دفاعي دو تیم هم تعریفي ندارد. استقلال درهمین بازي 
یکي مانده به آخر مقابل تراکتورس��ازي مقابل حریفش 
تارومارشد. مدافعان میاني آن قدراشباه کردند که سنگین 
ترین شکست تاریخ لیگ برتراستقلال درورزشگاه آزادي 
رقم خورد. آخرچه کسي باورمي کرد، آبي هاي پایتخت 
این گونه درورزشگاه آزادي ببازند و امیرقلعه نویي تنها 
نظاره گر گلهایي باشد که وارددروازه تیمش مي شود؟! 

مدافع��ان میاني تیم پرس��پولیس هم تعریف��ي ندارند. 
نورمحمدي و اومانیا هم تعریفي ندارند. تنها اندک امیدي 
به محسن بنگربود که این مدافع هم به احتمال فراوان به 
داربی نمي رسد. اگرهم برسد، آن قدردفاع مستحکمي 
نیست که مهاجمان استقلال دربرابراو کاردشواري داشته 
باشند. داربی هشتاد را مي توان با این حال وهوا نگاه کرد. 

دیداري که به احتمال فراوان اشتباه هاي فردي نتیجه 
اش را تعیین مي کند. اس��تقلال مي برد یا پرسپولیس؟ 
شاید س��هم دو تیم دراش��تباه هاي فردي یکسان باشد 
و درنهایت یک تس��اوي دیگر خلق شود، اما تساوي گل 
داري که موجب رضایت هواداران باشد و آنها را درایستگاه 

پایاني لیگ راضي به خانه بفرستد.

تاریخچه داربی های روز آخری
پرسپولیس و استقلال بازی های زیادی را در آخرین روزهای مسابقات فوتبال لیگ و جامهای مختلف باشگاهی 

برابر هم برگزار کرده اند که در این میان، اولین مسابقه از این دست، در اولین دیدار رسمی آنها شکل گرفت.
    در روز 27 آذر 53 آخرین روز از مسابقات فوتبال لیگ دوم تخت جمشید برگزار شد وطی آن تیم فوتبال 

استقلال به رغم باخت 2-1 برابر پرسپولیس، قهرمان لیگ شد.
    روز 4 خرداد 1369 استقلال و پرسپولیس در آخرین مسابقه لیگ به مصاف هم رقتند که فینال لیگ دو 

گروهی بود و استقلال 2-1 برنده و قهرمان شد.
    روز 5 بهمن 1370 هم در آخرین روز مسابقات تهران دو تیم به مصاف هم رفته و نتیجه بدون گل، قهرمانی 

استقلال را قطعی کرد.
    روز 20 تیر 1376 هم آخرین بازی لیگ 1375 بین دو تیم انجام شد و پرسپولیس با برد 3-0 برابر حریف، 

مسابقات را شیرین تمام کرد.
    روز 20 تیر 1378 فینال جام حذفی بین دو تیم برگزار شد و سرخپوشان 2-1 برنده شدند که آخرین بازی 

از مسابقات فصل 78-77 تهران بود.
بعد از 16 سال بار دیگر دو تیم یک بازی روز آخری، اما غیر حساس را برابر هم برگزار می کنند.

پیش بینی عجیب یکی از رسانه های نزدیک به وزارت ورزش

مزایده استقلال و پرسپوليس منتفی است!
سینا حسینی : هر چند رئیس و دس��ت اندرکاران سازمان خصوصی 
سازی پیش بینی کرده اند در چهارمین مرحله مزایده واگذاری امتیاز دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس این دو مجموعه ورزشی به بخش خصوصی 
واگذار خواهد شد اما در تازه ترین گمانه زنی یکی از رسانه های نزدیک به 
وزارت ورزش و جوانان از احتمال شکست این مرحله از مزایده خبر داده 
و پیش بینی کرده است سرنوش��ت این مرحله نیز به مراحل قبلی گرفتار 

خواهد شد.
عدم تائید صلاحیت مشتریان باشگاه پرسپولیس در هیات بررسی صلاحیت  
باعث شد سومین مرحله مزایده ماگذاری باش��گاه پرسپولیس و استقلال به 
زمانی دیگر موکول شود، در این بین برخی منتقدان اعلام کردند عزم جدی 
برای تحقق این اتفاق در وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی وجود ندارد به 
همین دلیل مرحله بعدی هم به همین سرنوشت دچار خواهد شد اما مسوولان 

سازمان خصوصی سازی این مساله را با جدیت رد کردند.
حتی مش��اور رئیس س��ازمان خصوصی س��ازی از قطعیت فروش امتیاز 
استقلال و پرسپولیس در مرحله چهارم خبر داد و مدعی شد به احتمال صد 
در صد سرنوشت امتیاز این دو باشگاه در مزایده روز بیست و نهم اردیبهشت 
ماه روشن خواهد شد اما در آستانه برگزاری مرحله چهارم مزایده اخباری در 
محافل خبری منتشر شده که نش��ان می دهد این دو مجموعه به هیچ فرد یا 
مجموعه ای واگذار نخواهد شد بلکه به صورتا اجاره ای به فرد یا ارگانی داده 

خواهد شد.
البته پیش از این مساله برخی کارشناسان حقوقی تاکید کرده طبق قانون، 
تنها سه بار مزایده باید برگزار ش��ود و چهارمین مزایده غیر قانونی و نامعتبر 
است! با این حال شنیده می شود حتی در صورت برگزاری مزایده چهارم نیز به 

دلایل مختلف خبری از برنده نخواهد بود تا بحث واگذاری منتفی شود.
مسئولان ذیربط از هم اکنون به فکر راهکار پس از مزایده هستند و تقریبا 

به نتیجه نیز رسیده اند؛ اجاره باشگاه ها به اشخاص.
بحث واگذاری سرخابی ها به شرکت های خودروساز مثل ایران خودرو و 
سایپا نیز مطرح اس��ت اما احتمالا بار دیگر این دو باشگاه به اسپانسرها اجاره 

داده خواهند شد

 واکنش جدی مجلس به واگذاری قریب استقلال و پرسپولیس به خودروسازان

واگذار شود قطعا وزیر استيضاح می شود
گروه ورزش : با جدی تر شدن موضوع اجاره دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
به دو کمپانی سرشناس خودروسازی کش��ور و تائید تلویحی رسانه های دولتی، 
نمایندگان مجلس شورای اس��لامی مخالفت خود را با این مساله علنی کردند و 
هشدار دادند در صورت بروز این اتفاق قطعا وزیر ورزش و جوانان به مجلس احضار 
و به صورت رسمی استیضاح خواهد شد تا وی به عنوان متولی ورزش پاسخگوی 

این اقدام غیر قانونی باشد.
رئیس کمیس��یون ویژه اصل 44 قانون اساس��ی  که از ابت��دای طرح موضوع 
واگذاری استقلال و پرسپولیس به دو مجموعه خودروساز کشور مخالفت خود را با 
این طرح اعلام کرده بود در این رابطه می گوید:»تا زمانی که صنعت خودروسازی 
کشور کاملا از شبه دولتی بودن درنیامده و خصوصی سازی نشده، نمی تواند در 
عرصه باشگاه داری موفق باشد.ممکن اس��ت در ظاهر ورود بخش خودروسازی 
برای خرید یک باشگاه ورزشی مشکلی نداشته باشد اما قطعا دارای آسیب هایی 

است.«
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی بر همین اساس تصریح کرد:» 
شرکت های خودروس��ازی می توانند به عنوان یک ش��خص حقوقی در جریان 
مزایده شرکت کنند که البته در جلسه ای که با یکی از اعضای هیات مدیره شرکتی 
خودروساز داشتم، آنها گفتند متقاضی خرید نیستند.دولت هم نمی تواند شرکت 
های خودروس��از را الزام به ورود در حوزه ورزش کند چرا که آنها یک شخصیت 

مستقل حقوقی هستند.«
فولادگر در ادامه با اشاره به ش��به دولتی بودن ساختار مدیریتی شرکت های 
خودروساز، گفت:» ساختار صنعت خودروسازی نیاز به اصلاح دارد تا از حالت شبه 
دولتی درآمده و کاملا خصوصی شود و تنها آن زمان است که آنها می توانند بدون 
مشکل وارد عرصه باشگاه داری شوند. ورود خودروساز ها اصلا به نفع این صنعت و 
حوزه ورزش کشور نیست، از طرفی دیگر  ورود به بخش ورزش، مشکلی مضاعف 

بر مشکلات کنونی صنعت خودروسازی و باعث رکود می شود.«
اما در همین رابطه عضو هیات رئیسه مجلس، نیز ورود خودروسازها به واگذاری 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس را مصداق »خصولتی« شدن آن دو و مخالف اصل 
44 قانون اساسی دانست و تصریح کرد:» شرکت های خودروسازی به جای خرید 
باشگاه، برای پرداخت بدهی خود به قطعه س��ازان، تلاش برای ارتقای کیفیت و 
کاهش قیمت محصولاتش��ان اقدام کنند.حضور خودروس��ازی ها در مزایده این 
دو تیم یکی از اشتباهات بزرگی است که تبعات بی شماری برای کشور به همراه 

خواهد داشت.«
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قدس ورزشی

رونالدینیو زد و بند کند، 
محروم می شود

باشگاه کریتاریو مکزیک 
اعتراف کرد که قراردادش 
با رونالدینیو ستاره برزیلی 
فوتبال شامل بندی جزائی 
اس��ت و آن ناش��ی از ب��ی 
اعتم��ادی  باش��گاه به این 
ستاره سابق بارسلونا است. 
مقامات باش��گاه مکزیکی 
بدین  ترتیب قص��د دارند 
درصورتی ک��ه رونالدینیو 
به طور پنهانی با باشگاهی 
دیگ��ر زدوبند کن��د، او را 
بتوانند به سادگی مجازات 

کنند.
رونالدینیو از قرارداد دو 
س��اله اش ب��ا کریتاریو یک 

سال دیگر دارد.
باش��گاه کروزی��رو در 
ماه های اخیر به طور پنهانی 
با رونالدینی��و وارد مذاکره 

شده بود.

مهاجم ژاپنی ماینتس 
را به چلسی ترجیح 

می دهد!
یوشینوری موتو مهاجم 
گلزن 22 س��اله ژاپنی تیم 
باشگاهی اف س��ی توکیو و 
تیم ملی فوتبال ژاپن، برای 
فصل بعد، به ماینتس خواهد 
رفت؛ این درحالی است که 
او پیشنهاد چلسی قهرمان 
لیگ برتر انگلیس را رد کرده 

بود.
 ماینتس ک��ه اکنون در 
رتب��ه 12 بوندس��لیگا قرار 
دارد، از دو م��اه پیش برای 
انتقال موتو با اف سی توکیو 

به توافق رسیده بود.
مبل��غ ق��راردادی ک��ه 
تا کنون اعلام ش��ده، س��ه 

میلیون یورو است.

گام جدید فیفا برای 
مبارزه با نژادپرستی 

فیف��ا به منظ��ور مقابله 
با نژادپرس��تی، به طرحی  
روی  ن��ه  یا مبارزه گرا
نتق��ادات  ا ک��ه  آورده 
نگیخت��ه  ن��ی را برا وا فرا
است. فدراس��یون جهانی 
فوتبال فیفا اعلام کرد که 
مراقبت ها و تدابیر خاصی 
را قرار است که از مسابقات 
جام جهان��ی روس��یه در 
زمین��ه  مس��ابقات فوتبال 
اعمال کند. ای��ن اقدام را 
فیفا به منظور پیشگیری از 
بروز اقدامات نژادپرستانه 

ص��ورت خواه��د داد.
ای��ن تصمی��م درپی 
آن اتخاذ ش��د که در 
ماه ه��ای اخی��ر، 
ت  م��ا ا قد ا
نژادپرس��تانه 
فراوان��ی در 
ورزشگاه ها 
حاشیه  و 
بازی های 
شی  ز ر و
 ، معتب��ر
رخ داده 

است.
ین  ا به 
 ، ر منظ��و

تصمی��م 
گرفته ش��ده 
اس��ت که تعداد 
منیتی  مام��وران ا
و دوربین ه��ای ثبت 
کننده ح��رکات 
ه��واداران در 
تمام سطوح 

ش��هر 
ی��ش  ا فز ا
 ، ب��د یا
همچنین 

ت  م��ا مقا
ط��ه  بو مر
هند  می خوا
جریمه ه��ای 
ط  ب��و مر
تخلف��ات  ب��ه 
نژادپرس��تانه را ه��م به 
قرار ج��زای حب��س و هم 

نقد، بیش��تر کنند. 

آمار منتشرشده از سود حاصل شده از مسابقه بوکس 
چند روز پیش می ودر و پاکیائ��و در لاس وگاس تقریباً 
باورنکردنی اس��ت. درآمدهای حاص��ل از برگزاری این 
مس��ابقه که از آن به عنوان مبارزه قرن نام برده می شد، 
بسیار فراتر از انتظارها بوده و به 500 میلیون دلار رسیده 
است. این درحالی است که پیش از این بازی سود حاصل 
از برگزاری این مسابقه در حدود 400 میلیون دلار برآورد 

شده بود. 
این مبلغ 3 برابر 150 میلیون دلاری است که از نبرد 
می ودر و آلوارس در سال 2013 حاصل شده بود، ضمن 
اینکه ش��ایعات دیگر درمورد ارقام و آم��ار دیگر خیره 
کننده تر هس��تند. اولین آمار مربوط به درآمد حاصل 
از پخش تلویزیونی این رقابت بود. این مسابقه از سوی 

شبکه های شوتام و اچ بی او که برای تماشای آنها باید 
پول پرداخت شود، پخش می ش��د. خوش بینانه ترین 
تخمین ممکن در مورد بینندگان این رقابت حدود 3 
میلیون نفر در آمریکا برآورد شده بود، ولی 4/4 میلیون 
نفر نب��رد وی در و پاکیائو را از طریق این ش��بکه های 
خصوصی در آمریکا تماش��ا کرده و سود 400 میلیون 
دلاری که دو برابر سود حاصل شده از نبرد دلاهویا – 
می ودر در س��ال 2007 بود به جیب این ش��بکه های 

تلویزیونی منتقل کردند. 
بلیت های فروخته ش��ده در ام جی ام گرن��د آرنا در 
لاس وگاس هم درآمد 71 میلی��ون دلاری برای برگزار 
کنندگان این رقابت درپی داشت که سه برابر نبرد می ودر 
و کانلو با 20 میلیون ی��ورو درآمد بود. قیمت بلیت های 

این مسابقه حتی به 500 دلار هم رسیده بود و البته آمار 
دقیق در مورد بلیت فروشی این بازی در دسترس نیست، 
ولی تعداد تماشاگران حاضر در ام جی می ریزورتس که 
46هزار نفر بوده و در 500 رستوران درسراسر آمریکا که 
این مسابقه را به طور زنده پخش می کردند، بی نظیر است. 
مسؤولان اعلام کرده اند که این مسابقه به طور همزمان 
در 17 کشور جهان پخش ش��ده است. در فیسبوک 37 
میلیون کاربر و در مجموع 115 میلیون نفر در سی دقیقه 
نخس��ت این بازی به طور لحظه به لحظه این رویداد را 
دنبال کرده اند. آمار منتشر شده از انگلیس و اسپانیا هم 
امیدوارکننده بوده اند. 73هزار نفر برای تماشای پخش 
تلویزیونی این مسابقه از طریق اینترنت که 12 یورو بوده، 

پول پرداخته اند.

 نبرد می ودر – پاکيائو فراتر از انتظارها
سود 500 ميليون دلاری از مبارزه بوکس قرن

بوفون:از دست دادن پوگبا  توسط  یونایتد  دیوانگی  بود
بوفون در مصاحبه با دیلی اکسپرس گفت:” سال هاست در فوتبال هستم 
ولی تصمیم فرگوسن و منچستریونایتد در بازی ندادن به پوگبا و صدور اجازه 
جدایی اش از باشگاه، یکی از عجیب ترین تصمیماتی بوده که دیده ام. فقط 
پس از چند جلسه تمرینی، متوجه کیفیت بالای او شدیم. من نمی توانستم 
بازیکنی که آنها در منچس��تر می دیدند را ببینم. ش��اید آنها به عینک نیاز 
داشتند !. هیچگاه بازیکنی با این کیفیت در این س��ن و سال ندیده بودم. او 
قدرتمند و تکنیکی است و همه جا حضور دارد. بعضی کارها را فقط او می تواند 
انجام دهد، مثل لیونل مسی و رونالدو. یونایتد یکی از بهترین بازیکنان جهان 

را از دست داد ولی این خبر خوبی برای ما بود.”

دلیل تعویض لوئیس سوارز بین دو نیمه
لوئیس سوارز بین دو نیمه دیدار بایرن و بارسلونا و در شرایطی که بارسا 

2-1 از میزبانش پیش بود جای خود را به پدرو داد.
اینطور تصور می شد که به دلیل قطعی بودن تقریبی صعود بارسا به فینال 
لیگ قهرمانان، انریکه تصمیم گرفته تا به سوارز استراحت بدهد اما طبق اعلام 
باشگاه بارسلونا، سوارز بخاطر کوفتگی در ناحیه همسترینگ پای راست خود 
از انریکه خواسته تا برای احتیاط، در نیمه دوم به میدان نرود. هنوز مشخص 
نیس��ت که میزان مصدومیت این مهاجم اروگوئه ای چقدر است و به بازی 

بعدی بارسا در ویسنته کالدرون مقابل اتلتیکو خواهد رسید یا خیر؟

توافق یحیی توره با اینتر
 نشریه کوریره دلواس��پورت ادعا کرد یحیی توره، ستاره منچسترسیتی، 
پذیرفت با کاهش دستمزد، به اینتر  بپیوندد.  گفته می شود این ستاره ساحل 
عاجی ترجیح می دهد در این تابس��تان از  منچسترسیتی جدا شود و اینتر 
گزینه اصلی او محسوب می شود؛ جایی که می تواند بار دیگر زیر نظر  روبرتو 
مانچینی کار کند.  ساعتی پیش سایت نشریه کوریره دلو اسپورت اعلام کرد 
که توره با اینتر به توافق رسیده است. براساس  ادعای این نشریه، یحیی توره 
پذیرفته به جای دس��تمزد 8 میلیون یورویی اش در سیتی، برای هر فصل 
از  اینتر 5 میلیون یورو دریاف��ت کند. قرارداد او 4 س��اله خواهد بود.  اکنون 
مهمترین مساله رضایت مدیران سیتی است که برای فروش این بازیکن 15 

میلیون یورو می  خواهند.  

فابرگاس: نمره این فصل چلسی 8 از 10 است
سسک فابرگاس، هافبک چلسی، اعلام کرد که به نتایج این فصل تیمش   
نمره 7 یا 8 از 10 می دهد.  شاگردان ژوزه مورینیو که توانسته بودند در جام 
اتحادیه هم به قهرمانی برسند،  در فاصله س��ه هفته تا پایان رقابت های این 

فصل لیگ برتر، قهرمانی شان را قطعی کردند. 
فابرگاس به خبرنگاران گفت:” اگر قرار باشد به این فصل نمره بدهد، نمره 
7 یا 8 می دهد. با فتح دو جام،  فصل فوق العاده ای بود. تنها ناکامی ما مقابل 
پاری سن ژرمن بود. ما منس��جم و باثبات بودیم و فصل را به  خوبی به پایان 
رساندیم اما آن دیدار برگشت مقابل چلسی، تنها نکته منفی است که از این 
فصل به یادم  مانده اس��ت.   معتقدم باید بهتر کار می کردی��م اما تیم ما، تیم 
جوانی است. سرمربی تیم جدیدی براساس چلسی سابق ساخته  و فکر می 

کنم ما در چند سال آینده بهتر خواهیم شد.” 

جیمی کرگر به دنبال آموزش مکتب اسلامی
 جیمی کرگر مدافع س��ابق لیورپول که اکنون 38 سال دارد، طلبه های 
مکتب اسلامی منچستر را به آموزشگاهش در برانزویک لیورپول دعوت کرده 
است. کرگر در این ارتباط گفت: برای من بسیار ارزشمند است که نوجوانانی 
با عقاید متفاوت، در زمینه های ورزشی به مهارت های بالایی دست یابند. این 
مساله برای من مهم است که همه و بالاخص مسلمانان، از این که به آموزشگاه 
من وارد شوند، حس خوبی به آنها دست دهد. حقیقتا دوست دارم که لبخند 
را بر لبان آن ها ببینم. آموزشگاه جیمی کرگر هم که در برانزویک قرار دارد، 
در زمینه های مدیریت ورزشی، و مربیگری و سرمربیگری ورزشی دوره هایی 

را برگزار می کند.

سهم مسی، نیمار و سوارز 25 گل از 28 گل
سه ستاره خط آتش بارسلونا از 28 گل زده این تیم در لیگ قهرمانان اروپا 
25 گل زده است. بارسلونا در این فصل از لیگ قهرمانان اروپا موفق شده است 
28 گل به ثمر برساند که سهم سه س��تاره کاتالان ها، مسی، نیمار و سوارز 

25 گل بوده است.
لیونل مسی موفق شده 10 گل به ثمر برساند، نیمار 9 گل و سوارز 6 گل 

را وارد دروازه حریفان کرده است.
این آمار به خوبی مشخص می کند که کاتالان ها از چه خط حمله زهردار 
و هولناکی بهره می برند. خط آتشی که در دو دیدار رفت و برگشت 5 گل را 
وارد دروازه بایرنی ها کرد )2 گل مسی، 3 گل نیمار( و در نهایت جواز حضور 

بارسا در فینال لیگ قهرمانان اروپا را از مونیخ امضا کرد.

سربازان آرژانتین به خط شدند
خراردو مارتینو س��رمربی تیم ملی فوتبال آرژانتی��ن30 بازیکن را برای 
شرکت در جام آمریکای جنوبی موسوم به کوپا آمریکا 2015 دعوت کرد. این 

دوره از مسابقات از 21 خرداد تا 13 تیر در شیلی برگزار می شود.
تیم ملی آرژانتین در کوپا آمریکا در گروه دوم در کنار اروگوئه، پاراگوئه و 

جامائیکا حضور دارد.
فهرست بازیکنان آرژانتین برای شرکت در کوپا آمریکا به قرار زیر است:

- دروازه بان ها: س��رخیو روم��رو )س��مپدوریا ایتالیا( ناهوی��ل غوزمان 
)تیگریس( ماریانو اندوخار )ناپولی ایتالیا( آوس��تین مارشیسین )سانتوس 

لاگونا مکزیک(
- مدافع ها: پابلو زابالتا و مارتن دمیکلیس )منچسترس��یتی(، مارکوس 
روخو )منچس��تریونایتد(، نیکولاس اوتامندی و لوکاس اوبران )والنس��یا(، 
فاکون��دو رونکالیا )فیورنتینا(، اس��کوییل خارای )زنیت س��ن پترزبورگ(، 

فیدیریکو فرناندز )سوانسی سیتی( میلتون کاسکو )نیولز اولد بویز(
- هافبک ها: خاویر ماسکرانو )بارس��لونا( وایفر بانیگا )سویا( لوکاس بیلیا 
)لاتزیو( آنخل دی ماریا )منچس��تریونایتد(، اریک لامیلا )تاتنهام(، روبرتو 
پریرا )یوونتوس(، أنزو بیریز )والنس��یا( نیکولاس خایت��ن )بنفیکا(، خاویر 
پاستوره )پاری سن ژرمن(، فرناندو گاگو )بوکا جونیورز(، فیدیریکو مانکویو 

)ایندیپندنت(، ماکسیمیلیانو رودریگز )نیولز اولد بویز(.
- مهاجم ها: لیونل مس��ی )بارسلونا(، س��رخیو آگوئرو )منچسترسیتی(، 
کارل��وس ت��وس )یوونت��وس(، گونزال��و ایگوای��ن )ناپول��ی(، لاوت��زی 

)پاری سن ژرمن(.

کاتالونيایی ها بعد از 4 سال در فينال ليگ قهرمانان

شب بزرگ نیمار؛ بارسا یک مسی دیگر هم دارد

 - قی صد
درترکیب بارس��لونا 

س��وارس نماد تعصب 
و دوندگی اس��ت و مسی 

ب��ه خاط��ر کلاس متفاوت 
بازی اش متمایز می ش��وند. اما 
نیمار تا پیش از بازی برگشت بارسا 

در مونیخ ازنگاه خیلی ها فقط نماد و بایرن 
و تماشایی به شمار می رفت. شاید دریبل بازی فانتزی 

های بیش از حد او در بازی بخصوص در روزهای نخست حضورش در اروپا باعث 
شکل گیری چنین تصوری شده بود. اما مقابل بایرن، خط حمله سه نفره بارسلونا 
با ترکیبی از همه این خصوصیات در هرسه مهاجم زهردار این تیم، بعد از چهار 

سال جواز حضور در فینال چمپیونزلیگ را دریافت کرد. 
دراین بازی سوارس بازیکن فانتزی بود و مسی درخدمت تیم بوده و بیشتر 
حملات تیم را طراحی می کرد. پاس او به سوارس درلحظه شکل گیری گل اول 

بیشتر به پاس های رونالدینیو شباهت داشت... و نیمار یک بازیکن شش دانگ و 
فرصت طلب مقابل دروازه بود، چیزی که بندرت در زمان حضورش در بارسلونا دیده 

شده است. او دو توپ در نیمه اول به پایش خورد و هر دوی آنها را گل کرد؛ درست مثل 
یک گلزن حرفه ای تمام عیار. اگرچه نیمار قابلیت های گلزنی فراوانی دارد و در بارسلونا تا 

همین الان 52 در 89 بازی که برای این تیم انجام داده به ثمر رسانده است.
 میانگین 0.58 گل او در هر بازی آمار خوبی برای مهاجم برزیلی محسوب می شوند. او 
در این دوره از رقابتهای لیگ قهرمانان در 11 بازی توانسته 9 گل به ثمر رساند. هم در این 

رقابتها 10 گله است.

    جا افتادن در کاتالونیا
شروع دوران حضور نیمار در بارسلونا ساده و آسان نبود. او باید به بازی فیزیکی مدافعان 
اروپایی و به همزیس��تی با بهترین بازیکنان کره زمین عادت می کرد. به محض بروز اولین 
مشکلات انتقادهای زیادی از او صورت گرفت. می گفتند که بارسلونا برای او زیاد پول داده و 
او هرگز در حد و اندازه های لئو نیست و مسی از او حمایت نمی کند. شاید یک سری از این 
حرف ها حقیقت داشتند.  اما مسلماً هیچ یک از آنها الان دیگر ارزشی ندارند. دراین فاصله 
زمانی لوئیس سوارس هم آرام و بی سروصدا به جمع کاتالونیایی ها ملحق شده بود و جایگاه 
ثابتی در ترکیب تیم می خواست. ش��اید مسی خیلی بیش��تر از نیمار و سوارس روی جلد 
نشریات مختلف برود، اما احتمالاً از حالا به بعد کمی هم به مهاجمان اروگوئه ای و برزیلی 

بارسلونا اهمیت داده شود، بخصوص بعد از اتفاقی که سه شنبه شب در مونیخ رخ داد.

    وارثان شایسته
اگر در خیابان های بارسلونا قدم بزنید و بپرسید که بهترین بازیکن جهان چه کسی است 
با یک پاسخ بیشتر روبه رو نمی شوید. برای بازیکنی که 4 توپ طلا گرفته و ساخته وپرداخته 
لاماسیاست، چنین چیزی طبیعی است. اما اگر این نظرسنجی را سال 2006 انجام می دادید، 
احتمالاً همه هواداران بارسا نام رونالدینیو را در پاسخ به س��والتان به زبان می آوردند. این 
موضوع به سن بازیکنان ربط پیدا می کند. نیمار متولد س��ال 1992 است و مسی در سال 
1987 به دنیا آمده و رونالدینیو در سال 1980 متولد شده بود. دینیو جایش را در بارسا به 
لیونل داد و حالا او چند سال بعد تاج و تخت خود را به “او نی” واگذار می کند. تاج وتختی که 

در بارسلونا بین برزیلی ها و آرژانتینی ها مرتب جا به جا می شود.

    فینال برلین
نیمار در آمریکای جنوبی در سال 2011 در 19 س��الگی قهرمان جام لیبرتادورس

 

شده و مس��ی هم در 
ولین  همی��ن س��ال ا

لی��گ قهرمان��ان خود 
را بالای س��ر برده است. 

نسبت به مهاجم آرژانتینی 
که یک فین��ال جام جهانی و 

یک فینال کوپا آمریکا از دست 
داده، نیم��ار متخصص قهرمانی در 

فینالهاست. او در 5 فینال بزرگ حاضر 
بوده ک��ه در 4 تای آنها قهرمان ش��ده و تنها 

شکس��ت او به فینال المپیک 2012 مقابل مکزیک 
مربوط می ش��ود.

 حالا نیمار آماده اس��ت ت��ا در برلین فص��ل جدیدی از 
فوتبال خود را آغاز کند. شاید هنوز برای اینکه او را وارث 
تاج و تخت مسی در بارسلونا بدانیم خیلی زود باشد، ولی 
نیمار آمادگی کامل خ��ود را از مدتها پی��ش اعلام کرده 
است. اما مسأله اینجاست که مسی به حدی آماده است که 
بعید اس��ت حالا حالا ها تاج و تخت فرمانروایی در بارسلونا 

را به ش��خص دیگری واگذار کند.

    لوئیس انریکه
حالا هیچکس به اندازه لوئیس انریکه از این سه جواهر خط حمله 

بارسلونا بیش��تر لذت نمی برد. مربی کاتالونیایی ها در پایان بازی گفت:” 
مش��خص اس��ت که خیلی خوب در زمین یکدیگر را پیدا می کنن��د و خودخواه 

نیس��تند. ما 90 دقیقه با قهرمانی در س��ه جام مختلف فاصله داریم و همه چیز بس��یار 
زیباست.” وقتی انریکه، نیمار را در چنین شرایطی دراختیار دارد، می تواند خواب های 

خوش قهرمانی هم ببیند... .

چهار برد و سه شکست در 
گذشته

هشتمين فينال اروپایی بارسلونا
 بارس��لونا هش��تمین فینال اروپایی تاریخ خ��ود را روز 6 ژوئ��ن در برلین 

انجام می ده��د. در فص��ول قبلی بارس��لونا 4 فینال لی��گ قهرمانان در س��الهای 
1992،2006،2009 و 2011 را فتح کرده و س��ه فینال در س��الهای 1961،1986 و 

1994 را واگذار کرده است. در سه فینال قبلی که این تیم حضور داشته، هر سه بازی را با 
برد پشت سر گذاشته است. در سه فینالی هم که شکست خورده، این رقابتها هنوز به فرمت 
چمپیونزلیگ تغییرشکل پیدا نکرده بودند. این تیم هرگز در لیگ قهرمانان در هیچ فینالی 

به حریفان خود نباخته است. اولین باخت بارسلونا در فینال جام باشگاه های اروپا در برن 
مقابل بنفیکا در سال 1961 با نتیجه 3-2 بود. دفعه بعد آنها مقابل استوابخارت در 

سال 1986 شکست خوردند و تیم رویایی کرویف در سال 1994 در فینال آتن 
با میلان روبه رو شده و با نتیجه 4-0 مغلوب شد. از آن تاریخ به بعد بارسلونا 

12 سال زمان نیاز داشت تا به فینال های لیگ قهرمانان صعود کند. در 
فینال س��ال 2006 در پاریس آنها آرسنال را شکست دادند؛ سپس 
دوره طلایی بارسا آغاز شده و با گواردیولا روی نیمکت این تیم 
2 بار مقابل من یونایتد در سالهای 2009 
در رم و 2011 در ومبلی قهرمان 

شد.

سد غيرقابل عبور جلوی 
مونيخی ها

تراشتگن ستاره آليانتس آرنا
دروازه بان دوم بارسلونا که تنها در لیگ قهرمانان و کوپادل ری درون سنگر این 

تیم می ایستد، در مونیخ مقابل بایرن ش��بی فوق العاده را سپری کرده و چند سیو بی 
نظیر داشت. تراشتگن برخلاف دریافت گل زودهنگام در دقیقه 7 از بن عطیه که می توانست 

عملکرد بهتری روی ضربه سر مدافع بایرن داشته باش��د، در بقیه اوقات بازی نمایش خوبی 
داشته و با وجود شکست بارسلونا با نتیجه 3-2 برابر مونیخی ها، بارها و بارها با دفع های خیره 
کننده اش نقش مهمی در صعود تیم به فینال برلین ایفا کرد. او ابتدا یک ضربه عالی سر مولر را به 
کرنر فرستاد و سپس یک بار دیگر ضربه خوب شواین اشتایگر را گرفت. شاهکار او دقیقه 39 روی 
ضربه لواندوفسکی بود. تراشتگن که درجهت خلاف حرکت توپ رفته بود با دست چپش به لطف 
ریفلکس فوق العاده خود مانع از عبور کامل توپ از خط دروازه و گل شدن آن شد.  او در نیمه دوم 
هم که بایرن از چپ و راست حملات زیادی روی دروازه بارسلونا ایجاد می کرد، یک تنه مقابل 
همه ضربات این تیم ایستادگی کرد. بارسلونا در این نیمه فقط در زمین خود مشغول دفاع بوده 
و دست از بازی کردن برداشته بود. با توجه به فشاری که بایرن روی دروازه این تیم ایجاد 

کرد، تراشتگن تنها دو گل دیگر از لواندوفس��کی و مولر خورد و روی شوت های دیگر 
بازیکنان بایرن به موقع واکنش نشان می داد.

آرزوی پپ برای تيم سابقش
گواردیولا: اميدوارم بارسا 

جام پنجم را هم ببرد
پپ گواردیولا بعد از شکست دادن بارسلونا در مونیخ و راه نیافتن تیمش 

به فینال برلین برای تیم س��ابقش در فینال آرزوی پی��روزی و موفقیت کرد. 
گواردیولا گفت:” م��ا برای پیروزی آمده بودیم. به بارس��ا تبریک می گویم. آنها 

شایس��ته صعود بودند. از ته دل برای آنها آرزوی موفقیت و کس��ب پنجمین جام 
قهرمانی را می کنم. آنها تقریباً قهرمان لالیگا شده اند. کار را خراب نکنند و قهرمان 
شوند. سال گذش��ته ما چهار جام گرفتیم. امس��ال یک جام نصیبمان شد، اما اهمیت 
بیشتری داشت. برای اینکه مشکلات زیادی داشتیم و مجبور شدیم با همه آنها کنار بیاییم. 
دوست دارم از بازیکنانم تشکر کنم، برای زحمات آنها درکل سال؛ شکست در جام حذفی در 
پنالتی و این باخت به بارسلونا به این ش��کل... من از همه آنها راضی هستم. من برای انتقاد 
کردن از بازیکنانم مربیگری نمی کنم. برای اینکه بهتر ش��وم هم اینجا نیستم. من برای 
کمک به این باشگاه اینجا هستم. برای اینکه هواداران به تیم افتخار بکنند. برای اینکه 

ما تسلیم نشدیم. شما می توانید ببازید ولی نباید دست از مبارزه بردارید و این کاری 
است که ما انجام دادیم. یک تیم بزرگ باید این طور عمل کند. بعد هراتفاقی 

که بیفتد باید خوشحال باشید. دوباره در آینده شانس خود را امتحان 
می کنیم.”



منهای فوتبال
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قدس ورزشی

علی عبداحد: بازی های سوم و چهارم چهار تیم مرحله 
نیمه نهایی و یا به تعریفی دانه درشتهای بسکتبال در لیگ 

حرفه ای باشگاه های کشور پیگیری شد.
موقعیت دو تیم دانشگاه آزاد اسلامی و شهردای گرگان که 
در مکانهای سوم و چهارم جدول قرار دارند، با برگزاری بازی 
سوم و چهارمشان مشخص شد و این درحالی بود که دانشگاه 
آزاد چون در دور رفت و برگش��ت مقابل ش��هرداری گرگان 
دارای دو پیروزی بود، نیاز به دو برد داش��ت تا با محاس��به و 
روش چهار برد از هفت دیدار، فینالیست شود و این اتفاق در 

بازی های دو تیم اتفاق افتاد.
دانشگاه آزاد اسلامی در بازی سوم با نتیجه 96 بر 78 و در 
بازی چهارم 93 بر 68 تیم خوب شهرداری گرگان را شکست 
داد و با چهار برد فینالیست شد و گرگانی ها باید به مقام سوم 

و یا چهارم بیندیشند.
دو تیم دوم و س��وم جدول در نیمه نهایی، مهرام تهران و 
پتروش��یمی بندر امام هس��تند که هر کدام با یک برد و یک 
باخت از دور مقدماتی باید در مرحله پلی آف به چهار پیروزی 

از هفت دیدار دست یابند.
مهرام تهران در بازی س��وم مقابل پتروشیمی بندر امام با 
نتیجه 73 بر 66 و در بازی چهارم 70 بر 56 به پیروزی رسید 

و با سه برد و یک باخت به یکقدمی فینال رسید.

مهرامی ها چنانچه در بازی پنجم و در بندر امام که در 
روز پنجشنبه 94/2/24 با پتروشیمی دیدار دارند، بتوانند 
حری��ف قدر خود را شکس��ت دهن��د، با چهار ب��رد، دیگر 

فینالیست این مس��ابقات می ش��وند و تیمهای شهرداری 
گرگان و پتروشیمی بندر امام برگزار کننده بازی رده بندی 

خواهند بود.

ليگ حرفه ای بسکتبال

بازی های سوم و چهارم دانه درشت های بسکتبال کشور

 علیاری: هدفم فراتر از قهرمانی در آسیاست
مهدی علیاری، دارنده مدالهای طلای بازی های آسیایی و قهرمانی کشتی 
فرنگی آسیا درباره کسب عنوان قهرمانی در مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی 
آسیا گفت: بعد از بازی های آسیایی، تمرینات سنگینی را در اردوها پشت سر 
گذاشتم، چراکه هدف بزرگی دارم که می خواهم به آن برسم و برای رسیدن 
به آن حضور در مسابقات آسیایی در مسیرم قرار داشت. معتقدم، حضور در 

شرایط مسابقه باعث رشد و پیشرفت کشتی گیر می شود.
وی ادامه داد: هدف من فراتر از قهرمانی در آسیاس��ت و به طلای جهان 
و المپیک فکر می کنم، چراکه از نظر ذهنی به این خودباوری رس��یده ام که 
می توانم به این جایگاه برس��م. تا زمان باقی مانده تا زمان مسابقات طوری 
تلاش می کنم که تمام فکر و ذکرم کشتی باشد. بتازگی به این نتیجه رسیده ام 

که دوست ندارم تشک کشتی را ترک کنم و از کشتی گرفتن لذت می برم.
قهرمان بازی های آسیایی گفت: زمانی یکی از بزرگان کشتی به من گفته 
بود که اگر می خواهم قهرمان ش��وم و قهرمانی ام تداوم داش��ته باشد باید از 
کش��تی گرفتن لذت ببرم. حالا هم به این نتیجه رسیده ام که دوست ندارم 
تشک کشتی را ترک کنم. امیدوارم خدا هم کمکم کند تا بتوانم با قدرت در 

این مسیر گام بردارم.

واقعیتی که حالا افشا شد

وزنه بردار تیم ملی کشورمان بعد از یک سال دوپینگی از آب 
درآمد

پیش از بازی های آسیایی اینچئون 2014 اعلام شد که محمدرضا براری، 
وزنه بردار دسته 105 کیلوگرم کشورمان به دلیل آسیب دیدگی، این رقابتها 
را از دس��ت داده اس��ت. آن زمان تصور همه این بود که براری واقعاً مصدوم 
شده، اما اکنون پس از گذشت ماه ها این واقعیت روشن شد که این وزنه بردار 

به دلیل دوپینگ نتوانسته به اینچئون برود.
طبق اطلاعات کسب شده، براری در اردیبهش��ت ماه سال 93 دوپینگ 
کرده و در مرداد 93 از سوی س��تاد ملی مبارزه با دوپینگ ایران به مدت دو 

سال از حضور در مسابقات محروم شده است.
این اتفاق پس از آن رخ داد که  آزمایش��گاه اردیته کلن اعلام کرد، براری 
از داروی ممنوعه متاندینون استفاده کرده اس��ت. پس از این ماجرا، جلسه 
ش��ورای صدور رأی بدوی س��تاد ملی مبارزه با دوپینگ ایران در تاریخ 13 
مرداد 93 تشکیل جلسه داد و اعلام کرد، محمد رضا براری از تاریخ 93/2/7 تا 
95/2/6 به مدت دو سال از شرکت در تمام مسابقات داخلی و خارجی محروم 

شده و علاوه بر آن به توبیخ کتبی و درج در پرونده محکوم می شود.
همچنین در این رأی اعلام شده بود که این ورزشکار حداکثر ظرف یک 
هفته می تواند در شورای استیناف درخواست تجدیدنظر کند که این اتفاق 

رخ نداد و او از اردیبهشت ماه سال گذشته محروم بوده است.
اطلاع رسانی درباره این موضوع از س��وی نصرا... سجادی، معاون توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان و رئیس س��تاد مبارزه با 
دوپینگ به فدراسیون وزنه برداری محول شد، اما اینکه چرا این فدراسیون 
چنین موضوعی را اعلام نکرده، جای س��ؤال دارد. در حالی که این نامه 15 
شهریور سال گذشته به فدراسیون وزنه برداری اعلام شده بود، اما تا این لحظه 
چنین موضوعی اعلام نشده است و اکنون پیگیری های خبرنگار تسنیم، پرده 

از واقعیتی که یک سال پنهان مانده بود، برداشت.

رئیس فدراسیون: بعید می دانم ژیمناست های ما دنبال تغییر 
تابعیت باشند

جعفر درویش زاده، رئیس فدراسیون ژیمناستیک در مورد خبرهایی که 
مبنی بر کوچ ورزشکاران به کشورهای دیگر شنیده می شود، گفت: از دورانی 
که ما در ژیمناس��تیک فعالیت می کردیم، ورزش��کاران برای ادامه فعالیت 
خود به کشورهای دیگر می رفتند و برای باشگاه های آنها فعالیت می کردند. 
این روزها شنیده شده، احسان خدادادی و محمد رمضانپور به دنبال تغییر 
تابعیت است، اما طی 10 روز گذشته با خدادادی در تماس بودیم که او مدعی 
شد فقط در ترکیه تمرین می کند و این طور نبوده که او بخواهد تغییر تابعیت 

دهد. گرفتن تابعیت به این راحتی ها نیست و نیاز به زمان دارد.
وی در ادامه افزود: سن ورزشکاران ما که گفته می شود به دنبال گرفتن 
تابعیت هستند، طوری است که اگر بخواهند چند سال منتظر گرفتن تابعیت 
خود باشند، با فوت وقت مواجه می شوند و دیگر نمی توانند برای تیم ملی آن 
کشور فعالیت کنند، اما بعید می دانم رمضان پور و خدادادی به دنبال گرفتن 

تابعیت کشور ترکیه یا دانمارک باشند.
رئیس فدراسیون ژیمناستیک در ادامه خاطرنشان کرد: رمضان پور بتازگی 
ازدواج کرده و نمی دانم برای چه می خواهد راهی دانمارک شود یا اینکه رفته 
است یا خیر. شاید برای ادامه تحصیل یا فعالیت دیگری راهی آن کشور شده 
و این به معنای گرفتن تابعیت آن کشور نیست و در مورد این موضوع خبری 
ندارم. خیلی از ورزشکاران ما در گذشته راهی کشورهای دیگر شده اند و سه 

چهار ماه در آن کشور فعالیت کرده اند و دوباره به کشورمان بازگشته اند.

اردوی قایقرانان آبهای آرام از اوایل مرداد در آلمان 
با هماهنگی و دیدار رؤسای فدراسیونهای قایقرانی ایران و آلمان، قرار است 
ملی پوشان آبهای آرام مردادماه در آلمان اردوی مشترک داشته باشند. این 

اردو از پنج مرداد شروع می شود و احتمالا 20 روز طول می کشد.
محسن میلاد، رئیس کمیته آبهای آرام با اعلام این خبر گفت: با توجه به 
اینکه ما در مسابقات جهانی میلان در رشته قایق تک نفره شرکت نخواهیم 
داد و در قایقهای گروهی حضور پیدا می کنیم، ترکیبهایی که در جام جهانی 

رکوردهای مناسب داشته باشند، در اردوی آلمان حضور پیدا می کنند.
وی افزود: قایقهای تک نفره برای کسب سهمیه فقط در مسابقات قاره ای 
شرکت می کنند و احتمالاً فقط در کانو کانادایی، عادل مجللی را به مسابقات 

جهانی میلان اعزام می کنیم.
مجللی در حال حاضر در لهستان زیر نظر مربی خارجی تمرین می کند و 

قرار است از همانجا به پرتغال برای شرکت در جام یک جهانی اعزام شود.

حضور نماینده ایران در کمپ استعدادیابی فدراسیون جهانی 
تنیس روی میز

فدراسیون بین المللی تنیس روی میز )ITTF( همه ساله برگزار کننده 
کمپ اس��تعدادیابی اس��ت که با حضور 16 بازیکن برتر جهان در هر یک از 

بخشهای دختران و پسران برگزار می شود.
برای حضور در این کمپ تمرینی، س��ه سهمیه به قاره آسیا برای هر یک 
از بخش های دختران و پسران داده شده است که یکی از آنها به تنیس روی 

میز ایران اختصاص دارد.
رادین خیام، پینگ  پنگ  باز جوانی است که به نمایندگی از ایران در این 
دوره طرح استعدادیابی فدراسیون جهانی شرکت می کند. این کمپ تمرینی 

طی روزهای 8 تا 14 تیرماه در شانگهای چین برگزار می شود.

پس از 3 سال تاخیر، 
رئیس هیات بسکتبال 

خراسان رضوی انتخاب 
شد

رئیس جدید هیات بسکتبال 
خراسان رضوي پس از سه سال 
اداره با سرپرست، انتخاب شد.

  مجمع انتخاب رئیس هیات 
بسکتبال خراس��ان رضوي با 
حضور سرپرس��ت فدراسیون 
بس��کتبال، مدیرکل ورزش و 
جوانان و اعضاي مجمع برگزار 
ش��د و علیرض��ا پوررضایي به 
عنوان رئیس جدید این هیات 
به م��دت چهار س��ال انتخاب 

شد. 
 همه 17 عضو مجمع هیات 
بسکتبال خراس��ان رضوي در 
این جلس��ه حضور داش��تند و 
مجمع با حضور چهار نامزد به 
نام ه��اي علیرض��ا پوررضایي، 
محمدعبدا... زاده، مجید ولي پور 
و مجید جلیلي قاضی زاده آغاز 

شد.
در ادام��ه مجم��ع م��دت 
زماني به هر ی��ک از کاندیداها 
داده شد تا از برنامه ها و اهداف 
خود براي هیات اس��تان دفاع 
کنند که مجید جلیلي در پایان 
صحبت هاي خود انصراف داد و 
نیز مجید ولي پ��ور پس از ارائه 
برنامه ه��ا و عنوان مش��کلات 
اصل��ي بس��کتبال خراس��ان 
رضوي، به نف��ع پوررضایي از 
حضور در انتخابات کناره گیري 

کرد.
به این ترتی��ب رقابت بین 
پوررضایي و عب��دا... زاده آغاز 
و در پای��ان علیرضا پوررضایي 
توانست با 16 راي عنوان رئیس 
جدید هیات بسکتبال را از آن 
خود کند و عبدا... زاده نیز تنها 

یک راي کسب کرد. 

سرپرست فدراسیون بسکتبال:
 بدهی تیم ثامن بخشیده 

شد 
 سرپرس��ت فدراس��یون 
بس��کتبال در مجمع انتخاب 
رئیس هیات بسکتبال خراسان 
رضوي گفت: از دیرباز مش��هد 
و خراس��ان رضوي در تمامي 
رده هاي س��ني و نیز مربیان و 
داوران از ظرفیت هاي بس��یار 
خوبي برخوردار ب��وده اما یک 
مدت به دلیل نبود منابع مالي 
با مش��کل روبه رو بود اما امروز 
با انتخ��اب مدیر جدی��د براي 
بس��کتبال خراس��ان رضوي 
امیدواریم در چهار سال پیش  
رو ب��راي توس��عه بس��کتبال 
استان هر کس��ي هر کاري که 
از دستش بر مي آید انجام دهد 
زیرا از ظرفیت بس��یار بالایي 

برخوردار  هستید.
 دولو تصریح کرد: از آنجایي 
که انتخابات مجمع فدراسیون 
نی��ز در پیش اس��ت امیدوارم 
هر یک از کاندیداه��ا که راي 
مي آورد بتواند در ادامه از هیات 
بسکتبال خراسان رضوی نیز 

پشتیباني و حمایت کند.
 وي همچنین با اش��اره به 
حضور تیم ثامن در لیگ ملي 
و حرفه اي براي نخس��تین بار 
عنوان ک��رد: در ابتداي حضور 
این تیم در لی��گ تلاش خود 
را کردیم ت��ا در بحث پرداخت 
ورودي و اعتبارات تیم به ثامن 
سخت نگیریم تا بتواند در لیگ 
حضور یابد. مق��دار باقي مانده 
براي ورودي به لی��گ را نیز به 
ثامن بخشیدیم و نیازي نیست 
باقي مبل��غ را به فدراس��یون 

پرداخت کنند.

رشیدی، رئیس 
فدراسیون ورزش های 

رزمی شد
مجمع انتخاباتی فدراسیون 
ورزش��های رزم��ی ب��ا حضور 
ش��عبانی بهار، معاون همگانی 
وزارت ورزش و جوان��ان و 
شهنازی، دبیرکل کمیته ملی 
المپیک برگزار شد و در پایان 
این انتخابات، محمود رشیدی 
احمدی با کس��ب 29 رأی به 
عنوان رئیس چهارسال  آینده 

این فدراسیون انتخاب شد.
23 کاندیدا برای ش��رکت 
در انتخاب��ات ثبت ن��ام کردند 
ک��ه هش��ت نف��ر در مجم��ع 
حاض��ر نش��دند و 10 نفر نیز 
انص��راف دادن��د و انتخابات با 
پنج کاندیدا)یوس��ف بهتری، 
صابر خ��وش ک��ردار، محمد 
دده خانی، محمد رش��یدی و 
غلامرضا سنجابی( برگزار شد. 
یوس��ف بهت��ری 9 رأی و دده 
خانی نیز دو رأی در این مجمع 

کسب کردند.

اسلاموویچ گزینه نهایی 
هدایت تيم ملی هندبال 

چندی پیش مقرر شد سه نفر از اعضای کمیته فنی پیگیر انتخاب سرمربی 
تیم ملی هندبال شوند که بر این اساس، مسعود ظهرابی، علیرضا حبیبی و قاسم 
شعبان پور شرایط مربیان مختلف را پیگیری کردند. هر کدام چندین رزومه را 

تهیه و بررسی کردند تا کمیته فنی نظر نهایی را درمورد آنها اعلام کند.
در پایان هم سه گزینه نهایی براساس اولویت برای هدایت تیم ملی هندبال 
ایران انتخاب شد؛ گزینه اول کمیته فنی، »عرفان اسلاموویچ« از کرواسی است. 
وی قهرمانی اروپا و جهان و المپیک را در زمان بازیگری اش دارد و عنوان دوم و 

سوم جهان و المپیک را هم در زمان مربیگری اش کسب کرده است.
وی س��ال 2007 تا 2009 س��رمربی تیم ملی مصر ش��د و در آن دو س��ال 
توانست به قهرمانی آفریقا هم دس��ت پیدا کند؛ این در حالی است که تیم ملی 

نی تونس قهرمان بلامنازع آفریقاس��ت. اسلاموویچ،  ما قهر
ر در جام اع��راب را هم در کارنام��ه دارد. وی  د

س��ال 2013 - 2014 هم با تیم زاگرب 
توانس��ت قهرمانی لیگ کرواسی را به 

دست بیاورد.
صحبتهای اولیه با وی انجام شده و 
قدمهای ابتدایی برداشته شده است. 
اسلاموویچ 54 ساله و مسلمان است. 

دو گزینه دیگر هم داریم، والتر واستر 
از دانم��ارک و نناد گلیچ از صربس��تان 

گزینه ه��ای بعدی م��د نظر فدراس��یون 
هستند.

    جزییات توافق با اسلاموویچ برای سرمربیگری تیم ملی هندبال
مسعود ظهرابی، دبیر س��ازمان تیمهای ملی هندبال  در خصوص سرمربی 
تیم ملی هندبال اظهار داش��ت: با عرفان اس��لاموویچ، مربی مسلمان 54 ساله 
اهل بوسنی  و هرزه گوین مذاکره کردیم و رزومه این سرمربی را بررسی کردیم و 
احتمال حضور وی در رأس تیم ملی وجود دارد و با وی به توافق اولیه رسیدیم.

ظهرابی افزود: تا هفته آینده حضور وی در تیم ملی قطعی خواهد ش��د و در 
صورت توافق نهایی، برای دیدن بازی های دو هفته پایانی لیگ هندبال به ایران 
سفر خواهد کرد. در حال حا ضر کمیته تیمهای ملی فدراسیون 24 بازیکن را 
انتخاب کرده و به صلاحدید این س��رمربی، افرادی که لازم باشد به تیم اضافه 
می شوند.  وی در پایان گفت: یکی از دوستان مهدوی، رئیس فدراسیون هندبال 
که البته هیچ وابس��تگی به باشگاهی ندارد، هزینه س��رمربی خارجی تیم ملی 

هندبال را پرداخت خواهد کرد و ما مشکلی در تأمین هزینه وی نداریم.

وعده پوچ فدراسيون دووميدانی به برادران صميمی!
اوایل بهمن ماه س��ال گذش��ته فدراس��یون دوومیدانی وقت اعلام کرد که ب��رای حضور بهتر 
دوومیدانی کاران پرتاب دیسک ایران در قهرمانی آسیا و همچنین قهرمانی جهان و کسب سهمیه 

المپیک، مربی خارجی به کار می گیرد.
این فدراس��یون اعلام کرد که “ الکساندر آندراسوییچ “ روس��ی را برای کار با محمد و محمود 
صمیمی به ایران می آورد. او س��ابقه مربیگری تیم قهرمان اروپا را درکارنامه دارد. با گذشت چهار 
ماه از این موضوع، هنوز هیچ خبری از حضور آندراسوییچ در ایران نیست.در آن زمان فدراسیون 
اعلام کرد که تمامی کارها انجام شده است و تنها شورای برون مرزی وزارت ورزش باید مربی مورد 

نظر را تأیید کند.
این مربی روس��ی تنها مورد وعده داده ش��ده برای دوومیدانی کاران نبود. نایب رئیس بانوان 
فدراسیون دوومیدانی نیز بعد از بازی های آسیایی اینچئون اعلام کرد که معاون وزیر ورزش درامور 
بانوان درنظر دارد که برای بانوان دوومیدانی کار مرب��ی خارجی بیاورد، هرچند که این موضوع از 

طرف وزارت ورزش تأیید نشد و بانوان با همان مربیان قبلی خود تمرین کردند.
در حال حاضر نیز مشکلات مالی وبالا بودن هزینه دس��تمزد مربیان تنها عامل حضور نیافتن 

این مربیان در ایران است .
به نظر می رسداین نامها فقط تحت تأثیر شرایط اعلام شده و از همان ابتدا نیز مشخص بوده که 
فدراسیون و وزارت ورزش بودجه کافی برای به خدمت گرفتن این مربیان را ندارد. شاید بهتر این 
بود که فدراسیون از همان ابتدا اعلام می کرد که هیچ مربی برای این ورزشکاران نمی آورد تا اینکه 

آنها را با وعده سرگرم کند.
در این میان ورزش��کاران با وعده آوردن مربی خوب تمرین می کنند، اما درنهایت هیچ اتفاقی 
نمی افتد. کمتر از یک ماه تا آغاز مسابقه های قهرمانی آس��یا باقی مانده است، اما هنوز خبری از 

حضور مربی خارجی برای دوومیدانی درایران نیست.
مسؤولان پیشین فدراس��یون دوومیدانی عهده دار اجرایی کردن این وعده بودند که با رفتن 
آنها به نظر نمی رسد دیگر پاسخی برای این پرسش پیدا شود که مربیان وعده داده شده الان کجا 

هستند؟

رئیس اتحادیه والیبال فنلاند:

 از شهرت و قدرت تیم ایران به خوبی آگاهیم
اتحادیه والیبال فنلاند و فدراس��یون والیبال ایران، تفاهمنامه دو جانبه ای را با کمپ تمرینی 

المپیک در شهر کورتان فنلاند امضا کردند.
در این تفاهمنامه که به امضای »پاسی سیدانلامی«، رئیس اتحادیه والیبال فنلاند و محمدرضا 
داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال ایران رسید، دو طرف بر همکاری های تیمهای ملی والیبال جهت 

تقویت دو تیم تأکید کردند.
س��یدانلامی در این مورد گفت: ما از امضای این تفاهمنامه همکاری ورزش��ی با ایران 
بسیار خوشحال هس��تیم. ما از ش��هرت و قدرت تیم ایران به خوبی آگاهیم. آنها در لیگ 
جهانی به مقام چهارم و در مس��ابقات قهرمانی جهان به مقام شش��م رس��یده اند.در طرف 
مقابل، داورزنی هم امضای ای��ن تفاهمنامه را گام مهمی در تقویت رابطه دو فدراس��یون 

عنوان کرد.

 اس��لوبودان ک��واچ، س��رمربی تیم مل��ی والیب��ال گفت: 
خوشبختانه شرایط خوبی در اردوی فنلاند داریم. حس 

می کنم بازیکنانم ب��ا انگیزه تر کار می کنند. طبیعی 
است که هر چه به مسابقات نزدیک شویم، شرایط 
آمادگی و هماهنگی ها بهتر ش��ود. قطعاً حریفان 
ما هم چنین ش��رایطی دارند. حت��ی فنلاند هم 
نسبت به قبل پیشرفت زیادی کرده است. ما در 
این مدت باید به آمادگی بیش��تری برسیم، بویژه 

اینکه برخ��ی از بازیکنان کلیدی م��ا در ماه های 
گذشته مصدوم بوده اند و مدت زیادی است که بازی 

نکردند. در جریان این بازی های تدارکاتی امیدوارم به 

آمادگی کامل برس��یم.
وی در پاسخ به پرسشی درباره گلایه هایش از برخورد 
مس��ؤولان گفت: متن گفته های وزی��ر ورزش ایران 
درباره خودم را ش��نیدم و این موض��وع برایم جای 
خوش��حالی داش��ت. فکر می کنم یک��ی از دلایل 
پیش��رفت والیبال ای��ران همین رویکرد اس��ت. 
البته پیش از این گلایه هایی داش��تم که با رئیس 
فدراسیون مطرح شد. اصلًا نمی خواستم آن را در 
رسانه ها مطرح کنم و از اینکه از حرفهایم برداشت 
متفاوتی شد، تعجب می کنم. از من فقط درباره مواردی 

پرسیدند و هیچ مشکل دیگری وجود نداشت.

کواچ: از 
حرف هایم 
برداشت 

متفاوتی شد

پازاج: قرار نیست برای سوریان در آمریکا انتخابی بگذاریم
احد پازاج، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی درباره عملکرد ضعیف محسن حاجی پور و بشیر باباجان زاده 
در ر قابتهای قهرمانی آسیا گفت: متأس��فانه حاجی پور در حد انتظار حاضر نشد. او در جا م جها نی کشتی 
های خوبی را گرفت و در تمرینات نیز خوب و پر تلاش ظاهر شد، اما نمی دانم به چه علت نتوانست در این 

ر قابتها خوب کشتی بگیرد.
 باید به باباجان زاده نیز فرصت بیشتری بدهیم. او کشتی گیر  خوبی است و اگر به تمرینات خود پر تلاش 
ادامه دهد، می تواند حتی در دنیا نیز به روی س��کو برود. باباجان زاده هر گاه ک��ه از اردوهای تیم  ملی دور 
می شود و تمرینات را ترک می کند، متأس��فانه آمادگی خود را از دست می دهد. ظرفیت پتانسیل  سنگین 
وزن کشتی ایران همین است. به دنبال این هستیم تا در ر قابت های مختلف چند جوان مستعد را نیز در این 
وزن شناسایی کنیم تا به مشکل بر نخوریم. وی درباره احتمال برگزاری ر قابت  انتخابی وزن 59 کیلوگرم 
در جریان تورنمنت آمریکا میان سوریان ، نوربخش و حاجی پور، گفت: در آمریکا، ر قابتها تیم به تیم است 
و ما نیز قصدی برای برگزاری ر قابتهای انتخابی در آمریکا نداریم. همه نفرات عزم خود را جزم کرده اند تا در 
ر قابتهای انتخابی کشتی بگیرند. همان طور که در آمریکا و روسیه نیز نفرات تیم  ملی بر اساس ر قابت  انتخابی 

مشخص می شود، در ایران نیز ما کاملًا به این فرایند عمل خواهیم کرد.

 مسابقات هاکی سالنی جام ملت های آسیا

پیروزی هاکی بازان ایران در گام نخست
تیم ملی هاکی سالنی کشورمان در اولین دیدار خود در ششمین دوره مسابقات جام ملتهای آسیا 2015 

در کشور قزاقستان موفق شد با نتیجه پرگل 13 بر یک تیم قزاقستان )ب( را شکست دهد.
به نقل از سایت فدراسیون هاکی، در این مسابقه عباس اروئی )چهار بار(، نوید طاهری راد و حمید نورانیان 
) هر کدام سه بار( و بهداد بیرانوند، رضا نوروزراده و محمد کریمی )هر کدام یک بار( برای تیم ملی کشورمان 

گلزنی کردند.
تیم ملی هاکی سالنی ایران امروز به مصاف تیمهای تاجیکستان و ازبکستان خواهد رفت.

باباجان زاده: داوران اجازه ندادند فینالیست شوم
بشیر باباجان زاده، ملی پوش سنگین وزن کشتی فرنگی درباره انتقاداتی که 
به عملکردش در مسابقات قهرمانی آسیا می شود، گفت: با توجه به اینکه مدتی از 
تمرینات دور بودم و به کارهای شخصی ام رسیدگی می کردم، با حداقل آمادگی 
در مسابقات قهرمانی آسیا کشتی گرفتم و به مدال برنز رسیدم؛ نگران نباشید 
به روزهای اوج بازمی گردم. وی ادامه داد: به نظرم نتیجه بدی نگرفتم، هر چند 
در دیدار نیمه نهایی می توانستم مقابل حریف قزاق پیروز میدان باشم، اما داوران 
اجازه ندادند برنده شوم و با یک اخطار و یک امتیاز جریمه، بازنده شدم. مطمئن 
باشید انتقام این شکست را از حریفم خواهم گرفت، چرا که معتقدم، حداقل حق 

من حضور در فینال مسابقات بود.

دبیر فدراسیون بوکس: مربی اوکراینی مورد تأیید کمیته فنی 
است

علی علیپور دانشمند، دبیر فدراس��یون بوکس گفت: خوشبختانه آن 
طور که در این چند روز از شواهد پیداست، مربی اوکراینی جدید تیم ملی، 
مربی قاطعی است و ظاهراً مس��ؤولان کمیته فنی نیز از او راضی هستند. 
تمرینات تیم ملی به خوبی دنبال می ش��ود و خوشبختانه مربیان تیم نیز 
با سرمربی جدید هماهنگ هس��تند. وی ادامه داد: اکبر احدی و علیرضا 
استکی به عنوان مربی در کنار سرمربی جدید کار می کنند و خوشبختانه تا 
اینجای کار مشکلی پیش نیامده است. در هر حال هدف تمامی ما موفقیت 
تیم ملی است و امیدوارم در آینده نیز همین هماهنگی را ببینیم تا به امید 
خدا بتوانیم بهترین نتیجه را در رقابتهای قهرمانی آسیا و مسابقات جهانی 

و البته المپیک بگیریم.


